
Op 7 november 2024 is de motie Werk maken van een Urban Sportspark aangenomen 
waarin werd aangegeven dat na een positieve uitkomst van de regiodeal, de ontwikkeling 
van een Urban Sportspark in Waalre voort te zetten en met de concrete uitwerking van de 
plannen te starten. Als antwoord heeft uw college toen aangegeven dat binnen een aantal 
weken duidelijkheid zou komen naar de precieze invulling van de Regiodeal en wat dat voor 
een subsidiemogelijkheid zou geven voor Waalre. De fractie D66 Waalre heeft daarover de 
volgende vragen: 

• Is er inmiddels duidelijkheid inzake de subsidie mogelijkheden vanuit de regiodeal 
voor het realiseren van een Urban Sportspark in Waalre? 

• Zo ja, kunt u aangeven welke stappen er nu genomen worden inclusief tijdspad om 
te komen tot een Urban Sportspark in Waalre. 

• Zo nee, kunt u aangeven waarom er nog geen besluit is genomen inzake de 
regiodeal. Waarom is de termijn zoals door het college aangegeven niet gehaald en 
welke verwachting tot het nemen van een besluit inzake de regiodeal verwacht het 
college 

 


